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新疆果業

~ Product of CHINA ~ 中國製造

Item code SLM-SWM-01029 Item code SLM-SWH-46086N

Brand SNOW LOTUS MT Brand SNOW LOTUS MT

Description Thin Skinned Walnuts Milky 500g Description Thin Skinned Walnuts Herbal Extract 500g

Desc. (Chi) 奶香核桃 500g Desc. (Chi) 草本核桃500g

Packing
1x12x500g

Packing 1x16x500g

Barcode 6973366010294 Barcode 6972532490861

COO CHINA COO CHINA

Item code SLM-JWW-93313

Brand SNOW LOTUS MT

Description Jujube with Walnut 250g

Desc. (Chi) 棗夾核桃250g
Packing 1x12x250g
Barcode 6951481933131

COO CHINA

Item code WO-XJD-01002 Item code WO-SWR-20004

Brand WEST ORCHARD Brand WEST ORCHARD

Description
Dates 500g

Description
Thin Skinned Roasted Walnuts Bag

Desc. (Chi) 新疆駿棗500g Desc. (Chi)
新疆紙皮烤核桃獨立包裝

Packing 1x12x500g Packing
1x90x4pcs

Barcode 6973366010027 Barcode 6974895200042

COO CHINA COO CHINA

Item code WO-SW5-20022 Item code WO-BOX-20009

Brand WEST ORCHARD Brand WEST ORCHARD

Description
Thin Skinned Roasted Walnuts 1kg

Description
Thin Skinned Roasted Walnuts 1kg

Desc. (Chi) 新疆紙皮烤核桃 500g Desc. (Chi) 新疆紙皮烤核桃禮盒 1kg

Packing
1x24x500g

Packing
1x4Box

Barcode 6974985200226 Barcode 6974985200097

COO CHINA COO CHINA

WEST ORCHARD and Snow Lotus Mountain are brands under Xinjiang Fruit Industry Group. Xinjiang Fruit Industry Group is the largest forestry and fruit group in western China. It

has won the title of "National Advanced Group for Poverty Alleviation". The total trading volume of agricultural products reached 1.84 million tons. Xinjiang Fruit Industry Group has

geographical advantages and is a national key leading enterprise in agricultural industrialization. The company has established 16 agricultural product trading, processing,

warehouse logistics and agricultural product distribution bases in different regions such as Urumqi, Turpan, Kashi and Hotan. Xinjiang Xinguo Kaizhao Trading Co., Ltd. is affiliated

to Xinjiang Fruit Industry Group. It was established in 2019 and is now a 3A supplier of Alibaba. It specializes in the export trade of walnuts, raisins, red dates and other products.

西域果園和雪蓮山是新疆果業集團其下的品牌。新疆果業集團是中國西部最大的林果集團，榮獲“全國脫貧攻堅先進集體”稱號，農產品總交易量達184萬噸。新疆果業集團擁有地

域優勢，是農業產業化國家重點龍頭企業。公司已在烏魯木齊，吐魯番，喀什和和田等不同地區建立了16個農產品貿易，加工，倉庫物流和農產品配送基地。新疆新果佳兆貿易

有限責任公司隸屬於新疆果業集團，2019年成立，現為阿里巴巴3A供應商，專業從事核桃，葡萄乾，紅棗等產品的出口貿易。
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